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Geachte heer Van Doorn,

Graag vraag ik uw aandacht voor het volgende: twee weken geleden ontstond er opnieuw discussie
over plannen rondom de rode loper, en het verkeer over de Kruisweg. Enkele partijen willen opnieuw
onderzoeken of er alsnog ingestemd kan worden met een dubbele busbaan op de Jansweg, zodat het
vrachtverkeer over de Kruisweg naar de winkels kan gaan. Het kruispunt Jansweg-Parklaan is op het
ogenblik erg gevaarlijk voor onze schoolgaande kinderen. Het gaat daarbij niet alleen om de tijden
dat de school begint en uitgaat, maar ook om overdag wanneer groepen naar bijvoorbeeld de
schooltuinen fietsen of naar andere activiteiten in de stad. Bovendien is onze school afhankelijk van
de gymzalen in de Beijneshal, en steken elke week meerdere keren per dag tussen de 400 en 500
leerlingen de Jansweg over om de Beijneshal te kunnen bereiken. In het Haarlems Dagblad werd
indertijd bij de afsluiting van de Kruisweg al gesproken over een ‘levensgevaarlijke’ situatie. Het idee
dat dit kruispunt met tweerichting busverkeer over de Jansweg tijdelijk is, heeft ons gerustgesteld.
Maar het baart ons zorgen dat er partijen zijn die opnieuw willen dat de Jansweg een dubbele
busbaan wordt.

Daarnaast schijnt het dat er onderzoek wordt gedaan naar links afslaand verkeer vanuit de
Waarderpolder over de Prinsenbrug. Dat zou betekenen dat de Parklaan, waar onze school aan ligt,
de verkeersader naar de binnenstad wordt. Het verkeer is door de rode loper al aanzienlijk
toegenomen – en door het drukke kruispunt Parklaan-Jansweg staan er tegenwoordig files op de
Parklaan waardoor onze kinderen tijdens het buitenspelen te midden van de uitlaatgassen staan –
een verdere toename van het verkeer zou onaanvaardbaar voor onze basisschool zijn.

Bij het ontwikkelen van verdere plannen rondom de rode loper, die grote consequenties hebben
voor onze school, zijn wij destijds niet gehoord of gekend. De ontwikkelingen die we nu via de krant
kunnen volgen, baren ons zorgen. Daarom doen we een dringend beroep op u om bij de plannen
voor de binnenstad waar de Parklaan bij betrokken is, deze keer wel rekening te houden met
basisschool De Kring. Basisschool de Kring is de grootste basisschool van Haarlem, met meer dan 600
leerlingen.
Graag nodigen we u van harte uit in de tweede week van september om een gesprek te voeren met
ondergetekenden. Hopelijk gaat u op onze uitnodiging in.

Met vriendelijke groet,

Loeki van Es Jan van der Meer
(directeur ) (voorzitter verkeerscommissie De Kring)


